
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 9. september 2024 kl. 18.30 

Mødeleder Birgitte Jakobsen 

Referent   Søren Jakobsen    

Fraværende:  Kamilla 

  

Referat 

1. Godkendelse af referat.  

 Godkendt 

 

2. Post til skolebestyrelsen.  

Et par forældrehenvendelser i forbindelse med forældremøderne blev 

drøftet. 

Angående skoleboden var der usikkerhed angående registrering af betalinger 

med Kanplakortet. 

Claus har lagt en infoskrivelse ud på AULA, hvor han opfordrer forældre til at 

kontakte skolen, hvor Kanpla-support ikke giver klart svar. 

En anden henvendelse gik på skolens fremtidige benyttelse af skoletjenesten i 

Forsyningsparken i Assens.  

Skolens store udfordring er transportmulighederne med den kollektive trafik 

fra Aarup til Assens.   

 

3. Meddelelser fra ledelsen. 

Det har været en dejlig, men varm opstart på skoleåret, især i nogle af vores 

klasseværelser på kamskolen. 

 



 

 

 
Side 2 af 4 

Claus inviterer sognets præster til møde, for at drøfte mulighederne for at 

flytte konfirmationsforberedelserne fra morgentimer til eftermiddagstimer, 

hvilket praktiseres i andre af kommunens folkeskoler. 

 

4. Meddelelser fra forpersonen. 

Ingen meddelelser. 

 

5. Nyt fra elevrådet.  

Elevrødderne refererede fra deres nylig afholdte elevrådsmøde. 

Der blev fremlagt ønsker fra udskolingsklasserne til ledelsen og 

skolebestyrelsen. Ønskerne var mange og var listet op og strakte sig fra at få 

matteret et toiletvindue, over opkridtning af fodbold- og ostebaner til 

rengøring. 

Elevrådet og ledelsen kigger efterfølgende nærmere på ønskelisten, for at se 

hvad der kan realiseres her og nu, og hvilke ønsker der kræver mere dialog, 

eller en større planlægning, samt hvilke ønsker der umiddelbart ikke kan 

efterkommes. 

 

På eget initiativ har elevrådet arrangeret en fodboldturnering for ungemiljøet. 

De første kampe er allerede afviklet. Flot initiativ.  

 

6. Skolefotografering. 

Nuværende skolefotokontrakt med Odense Skolefoto er gældende til og 

med næste skoleår. Og hvad gør vi så efterfølgende? 

Ledelsen er tilfreds med samarbejdet, mens nogle af 

skolebestyrelsesmedlemmerne udtrykte mindre begejstring og ønskede 

tilbud fra andre udbydere. 
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Der indhentes to-tre forslag fra konkurrerende fotografer, som drøftes på 

et kommende skolebestyrelsesmøde.  

 

7. Princip for kommunikation skole-hjem. 

Skolebestyrelsen har igangsat arbejdet med at udarbejde et princip for 

kommunikation mellem skole og hjem. 

Med inspiration fra 5 andre skoler, der har udarbejdet principper for 

kommunikation mellem skole og hjem, indledte skolebestyrelsen en overordnet 

drøftelse af, hvad Aarupskolens kommende kommunikationsprincip skal 

indeholde. 

Dea påtog sig at kigge inspirationsmaterialet samt flere af vores nuværende 

principper, der indeholder kommunikationstemaer igennem.  

Dea udarbejder udkast til et principforslag, der drøftes på et kommende 

skolebestyrelsesmøde. 

 

8. Gennemgang årshjul. 

Årshjulet blev gennemgået med ganske få ændringer og tilføjelser. 

  

9. Invitation >  Folkeskolernes kvalitetsprogram. 

Aftenmøde for skole- og forældrebestyrelser afholdes d. 10/10 kl. 17-20 på 

Assens Rådhus. Skolebestyrelsens medlemmer tilmelder sig individuelt og 

melder tilbage til Claus, så han ved hvem og hvor mange, der kan deltage. 

  

10. Input til formøde - dialogmøde d. 21/11. 

Der blev fremsat et ønske om, at opfølgning på mangfoldige 

børnefællesskaber bringes på banen. 
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11. Bordet rundt.  

 På vegne af Lokalrådet takkede Dea for skolens deltagelse i Medborgerdagen. 

Hun udtrykte ligeledes et ønske om, at eleverne kunne blive lidt længere i 

byen efter fællessangene. 

 

Sabine undrede sig over, at hun havde modtaget ugebrev fra en lærer, en 

fredag kl. 23, hvilket hun fandt uhensigtsmæssig. 

 

Kys og kør ønskes dagsordensat til et kommende skolebestyrelsesmøde. 

 

Carsten informerede om, at skærmpolitik ikke kun er et issue i folkeskolen, 

men også på erhvervsuddannelserne. 

 

12. Evt.  

 Næste skolebestyrelsesmøde afholdes torsdag d. 24/10 kl. 18.30.  

 

 

 

 

 

 

 

 


